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چند راهکار برای زندگی با آدم ولخرج

زندگی با فردی که در مورد مسائل مالی کاملاً متفاوت از شما عمل میکند، میتواند بسیار دشوار باشد. نحوه خرج کردن،

سرمایه گذاری، پسانداز و تشخیص اولویتهای مالی هر کسی متفاوت است.

زندگی با فردی که در مورد مسائل مالی کاملاً متفاوت از شما عمل می&zwnj;کند، می&zwnj;تواند بسیار دشوار
باشد. نحوه خرج کردن، سرمایه گذاری، پس&zwnj;انداز و تشخیص اولویت&zwnj;های مالی هر کسی متفاوت است.
آدم&zwnj;ها مثل هم فکر نمی&zwnj;کنند و روش&zwnj;های متفاوتی دارند. تفاوت&zwnj;ها طبیعی هستند اما

زمانی که این تفاوت&zwnj;ها شدید و باعث اختلاف نظر باشند در رابطه دچار مشکل می&zwnj;شوید.

به گزارش سلامت نیوز به نقل از ویژه نامه ایران بانو ضمیمه روزنامه ایران، در روابطی که یکی از زوج&zwnj;ها ولخرج و
چنین دچار  اگر شما هم  بیشتر هستند.  تنش&zwnj;ها  است  و پس&zwnj;انداز  اهل جمع&zwnj;کردن  دیگری 
تنش&zwnj;هایی هستید ابتدا باید این مسأله را درک کنید که هیچ&zwnj;کس چوب جادویی برای تغییر این شرایط و
ایجاد همخوانی و همراهی بین شما و شریک زندگی&zwnj;تان ندارد اما راهکارها و پیشنهادهایی برای ایجاد تعادل در

نوع و شیوه خرج کردن شما و همسرتان وجود دارد که تنش&zwnj;ها و اختلاف&zwnj;ها را کمتر می&zwnj;کند.

او شایسته قدردانی است

شما اهل پس&zwnj;انداز و پرداختن به اولویت&zwnj;ها هستید اما همسرتان همیشه دوست دارد بخشی از پولش را
صرف موارد دیگری کند. اما تفاوت در عملکرد نباید همیشه باعث ناراحتی&zwnj;تان شود به جنبه&zwnj;های مثبت فکر
کنید؛ اینکه چطور تفاوت شما در خرج کردن شما را در حد وسط نگه داشته و جلوی افراط و تفریط را گرفته است.از این به

بعد به خاطر تفاوت&zwnj;ها قدردان باشید و کمتر عصبانی شوید.

از تفاوت&zwnj;ها بگویید

چیزی که معمولاً در رابطه&zwnj;ها غایب است گفت&zwnj;و&zwnj;گویی صریح و بی&zwnj;پرده است. در رابطه باید
باید آزادانه، بدون ترس و نگرانی درباره فکرها، باورها، احساسات خوب و رنجش&zwnj;هایشان حرف بزنید. اگر از حرف
زدن می&zwnj;ترسید و واکنش&zwnj;های همسرتان نگران&zwnj;تان می&zwnj;کند مسأله شما فراتر از اختلافات

مالی است.

برای تغییر پافشاری نکنید

اشتباه همیشه  او  و  نیستید  بحق  همیشه  شما  نباشید.  جانب  به  حق  و  نکنید  پافشاری  چیزی  هیچ  روی 
نکردن سخت در خرج  اما ممکن است شما هم  کند  راحت خرج  نمی&zwnj;کند. همسرتان ممکن است خیلی 
بگیرید.حق با هیچ کدام از شما دو نفر نیست.درباره این مسأله حرف بزنید و همان اندازه که می&zwnj;گویید، منتظر
پاسخ&zwnj;ها و دلایل دیگری نیز باشید. یک گفت&zwnj;و&zwnj;گوی منطقی و چالشی می&zwnj;تواند حقایق
و در گفت&zwnj;و&zwnj;گوهایتان متوجه می&zwnj;شوید چقدر ممکن است روش شما  بدهد.  را نشان  زیادی 

همسرتان اشتباه یا درست است و باید روی چه چیزهایی کار کنید و چه چیزهایی را به تعادل برسانید.

برنامه&zwnj;ریزی برای خرج&zwnj;کردن

این کنید.  برنامه&zwnj;ریزی  تأیید  مورد  و  مناسب  عمل  شیوه  یک  برای  باید  گفت&zwnj;و&zwnj;گو  از  بعد 
برنامه&zwnj;ریزی برای هر فرد و رابطه&zwnj;ای متفاوت است. بنابراین نمی&zwnj;توان یک شیوه عمل خاص را

پیشنهاد داد! چیزی که برای ارتباط شما مفید است برای دیگران کارکرد ندارد. بنابراین راهکارها را باید خودتان بیابید.

راهکارها برای ایجاد تعادل
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-&zwnj; &zwnj;سعی نکنید از همسرتان چیزی بسازید که دوست ندارد.
-&zwnj; &zwnj;همان&zwnj;قدر که شما باید واقعیت را بپذیرید همسرتان نیز باید درک کند که شما خرج کردن بدون

برنامه&zwnj;ریزی را دوست ندارید.
-&zwnj; برای خرج کردن محدودیت قایل شوید.

یک میزان مشخص از درآمدتان را تعیین کنید که هرکدام آزادانه بتوانید آن را خرج یا پس&zwnj;انداز
کنید.
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